
Ime in priimek pobudnika Štev. vprašanja in pobude Kratka vsebina vprašanja in pobude Datum posredovanega 

odgovora

dr. Ahmed Pašić 1. pobuda 2. seje z dne

26.1.2023

Objavljen je javni razpis za turistične projekte. Prvi rok za prijavo je 

3. aprila, drugi pa 5. junija. Leta 2014 je bil narejen projekt za

ureditev sprehajalnih poti in ploščadi ob reki Savi. Če se ta projekt

nekoliko prilagodi, se ga morda lahko prijavi na razpis za pridobitev 

sredstev za ureditev teh poti, ki jih na Jesenicah res primanjkuje.

odgovor na 3. seji OS - 9. 3. 

2023

dr. Ahmed Pašić 2. pobuda 2. seje z dne

26.1.2023

Spominski park je v zelo slabem stanju. V sredinskem zidu je 

velika luknja, park je popisan z grafiti, veje dreves so polomljene, 

ipd. Dali so tudi pisno pobudo, da se pristopi k boljšemu 

vzdrževanju parka, odstranitvi grafitov, itd. 

odgovor na 3. seji OS - 9. 3. 

2023

Neodvisna lista Za boljše 

Jesenice

3. pobuda 2. seje z dne

26.1.2023

Avtobusna postaja na Potokih (smer Jesenice – Žirovnica) je v 

obupnem stanju, pot do obeh postaj pa nevarna, saj ni pločnika. 

Ker sta obe postaji neosvetljeni, je vidljivost v zimskem času slaba 

in posledično avtobusi peljejo mimo, saj ne vidijo potnikov, ki 

čakajo na odhod v službo ali šolo. Radi bi dali pobudo, da se 

najprej na obeh postajah postavi razsvetljava s pomočjo sončnih 

celic, kot imajo to urejeno cca. 1 km nižje v Vrbi. Razsvetljava za 

eno postajo bi stala cca. 1.500 EUR. Z rebalansom v proračunu bi 

lahko zagotovili 3.000 EUR za razsvetljavo, s tem pa bi izboljšali 

nivo varnosti; da se do obeh postaj uredi pločnik, preden se zgodi 

odgovor na 3. seji OS - 9. 3. 

2023

Neodvisna lista Za boljše 

Jesenice

4. pobuda 2. seje z dne

26.1.2023

Od magistralne ceste do gasilskega doma na Blejski Dobravi je 

zelo slaba urejena razsvetljava, prav tako tudi ni pločnika (razen na 

uvodnem delu). Predlagamo, da se pristopi k urejanju zadeve, ki 

bo zagotovila razsvetljavo in pločnik, kar ne bo omogočilo samo 

boljše vidljivosti, ampak tudi varnosti, zlasti za otroke.

odgovor na 3. seji OS - 9. 3. 

2023

Neodvisna lista Za boljše 

Jesenice

5. pobuda 2. seje z dne

26.1.2023

Zaradi vse večjega vandalizma v mestu (Stara Sava, glavna 

železniška postaja, Koroška Bela) ter objestne vožnje, 

predlagamo, da se policijska postaja z obrobja vrne nazaj v mesto. 

Menimo, da bi že samo fizična prisotnost policije v mestu 

proaktivno preprečila marsikatero kriminalno oziroma destruktivno 

dejanje.

poslano po e-pošti 2. 3. 2023

SEZNAM VPRAŠANJ IN POBUD 2022 - 2026

OD 2. SEJE - 26. 1. 2023 DO 3. SEJE - 9. 3. 2023
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Ime in priimek pobudnika Štev. vprašanja in pobude Kratka vsebina vprašanja in pobude Datum posredovanega 

odgovora

Neodvisna lista Za boljše 

Jesenice

6. pobuda 2. seje z dne

26.1.2023

Ker se v letu 2023 obeta prva temeljita obnova glavne železniške 

postaje na Jesenicah, predlagamo, da Občina Jesenice predlaga 

Slovenskim železnicam umestitev modulne makete v obnovljeno 

poslopje in jo posledično približa tako domačinom kot tudi 

obiskovalcev od drugod; da se od Slovenskih železnic zahteva 

plan delovanja v letu sanacije in kako bodo obnovitvena dela 

vplivala na delovanje postaje oziroma vozni red. Informacijo bi, 

verjamemo, rado imeli veliko občank in občanov.

odgovor na 3. seji OS - 9. 3. 

2023

Neodvisna lista Za boljše 

Jesenice

7. pobuda 2. seje z dne

26.1.2023

Predlagamo Gornjesavskemu muzeju, da stopi v stik z lastnikom 

vratarnice pri nekdanjem podjetju Elektrode in jo premakne 

oziroma restavrira za potrebe razstave tehnične dediščine na Stavi 

Savi. Gre za eno redkih preživelih vratarnic v dolini, ki so včasih 

predstavljale pomemben del v življenju delavstva na Jesenicah in 

bi bilo lepo ohraniti en objekt za poznejše generacije.

poslano po e-pošti 24. 2. 2023

Neodvisna lista Za boljše 

Jesenice

8. pobuda 2. seje z dne

26.1.2023

Predlagamo ureditev in ustrezno nadgradnjo infrastrukture 

(pločniki, robniki in klančine) na relaciji Blejska Dobrava – Lipce za 

osebe v invalidskih vozičkih. Pobudo smo oddali na podlagi 

izkušenj naše občanke Dijane Gerdej Ščulac. Pisala je že krajevni 

skupnosti in Občini Jesenice, vendar se nič ni zgodilo. Vse 

podatke o navedenih težavah je že sporočila zgoraj navedenim 

inštitucijam, ampak če jih potrebujete še enkrat, nas prosim 

obvestite.

pobuda posredovana na DRSI - 

odgovora še nismo prejeli

Neodvisna lista Za boljše 

Jesenice

9. pobuda 2. seje z dne

26.1.2023

Spominski park na Plavžu je priljubljen miren kotiček sredi mesta. 

Če je za grmičevje, drevesa in rožno zasaditev zgledno 

poskrbljeno s strani Jeka, nam izgled sredinskega pokopališkega 

zidu (velika luknja) in zidu na južnem delu (vandalizem, grafiti), ne 

more biti v ponos. Dajemo pobudo, da se stanje končno uredi, 

spominski park s svojo bogato zgodovino in Jeseničani si to 

nedvomno zaslužimo.

odgovor na 3. seji OS - 9. 3. 

2023
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Neodvisna lista Za boljše 

Jesenice

10. vprašanje 2. seje z dne

26.1.2023

Že pred časom smo opozorili na odlaganje gradbenega materiala, 

na parkirišču tik ob krožišču (pod bivšo čistilnico). Po posredovanju 

medobčinskega redarstva se je material le razgrnil in poteptal. 

Sprašujemo, ali je to dovoljen in pravi način kako se znebiti 

gradbenih odpadkov? Obenem nas zanima, ali obstaja občinski 

odlok o urejenosti parkirnih površin? Gre za makadamsko 

parkirišče z neurejenim sistemom odvodnjavanja, na katerem se 

parkirajo tako osebni avtomobili, kot gradbena mehanizacija, zato 

se pojavlja bojazen, da pride do onesnaženja hudournika Ukova, 

posledično tudi reke Save.

odgovor na 3. seji OS - 9. 3. 

2023

Neodvisna lista Za boljše 

Jesenice

11. pobuda 2. seje z dne

26.1.2023

Neodvisna lista Za boljše Jesenice daje pobudo, da se v 

sodelovanju z DARS-om preučijo možnosti postavitve protihrupnih 

zaščit na območju Hrušice. Krajani Hrušice se pritožujejo nad 

hrupom (tudi hupanjem) z AC in regionalne ceste. 

pobuda posredovana na 

Ministrstvo za okolje, podnebje in 

energijo - odgovora še nismo 

prejeli

dr. Ahmed Pašić 14. pobuda 3. seje z dne

9.3.2023

Pri pripravi naslednjega proračuna predlaga, da se vključi sredstva 

za sodelovanje oz. za oživitev odnosov s pobratenim mestom 

Valjevim, tako kot je to vključeno za Nagold. Predlaga tudi, da se 

predstavnike Valjeva kot goste povabi na Kulturno mavrico ali na 

Multikultinariko. 

odgovor na 4. seji OS - 13. 4. 

2023

dr. Ahmed Pašić 15. pobuda 3. seje z dne

9.3.2023

Župan je že v kontaktu z Ministrstvom za ureditev dovozne ceste 

do obrata Acronija na Slovenskem Javorniku ter za ureditev 

prehoda za pešce pri Turistu. Prosi predstavnike Gibanja Svoboda, 

ki imajo kontakte pri Vladi, da po svojih močeh pomagajo pri 

realizaciji teh projektov.

pobuda naslovljena na 

predstavnike Gibanja Svoboda
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Neodvisna lista Za boljše 

Jesenice

19. pobuda 3. seje z dne

9.3.2023

Nekdanja glavna nakupovalna ulica (Titova) je zlasti v Centru v 

zelo slabem stanju. Cesta je uničena, pločniki, nikoli obnovljeni, pa 

so stari prek 50 let. Večina poslovnih prostorov je praznih, saj ni 

parkirišč za stranke, prav tako je v obupnem stanju nekdanji 

Kolarjev park pod cerkvijo. Nekatere aktivnosti za oživitev in 

obnovo območja so že v teku, vendar bi vseeno predlagali projekt 

revitalizacije ulice, ki bo postavil smernice ureditve po fazah. 

odgovor na 4. seji OS - 13. 4. 

2023

Neodvisna lista Za boljše 

Jesenice

20. pobuda 3. seje z dne

9.3.2023

V mesecu februarju se je na občinske svetnike naše neodvisne 

liste obrnilo večje število staršev jeseniških malčkov, ki jih 

presenetila višja položnica za plačilo oskrbnine vrtčevskih otrok. 

Razumemo, da se mora skladno s podražitvami in dvigom plač 

zaposlenih v javnem sektorju, podražiti tudi storitev te javne 

službe, vendar pa hkrati zagovarjamo tudi stališče, da deloma to 

razliko lahko pokrije tudi občina in ne samo starši, uporabniki 

storitve predšolske vzgoje.

odgovor na 3. seji OS - 9. 3. 

2023

Neodvisna lista Za boljše 

Jesenice

21. pobuda 3. seje z dne

9.3.2023

Vukovar je strašansko trpelo v vojni v 90-ih letih, vendar se je 

mesto lepo obnovilo in zadnja leta imajo redne festivale muralov, 

kamor povabijo tako lokalne, kot tudi tuje umetnike. Posledično 

mesto dobi med 15 in 20 novih muralov, ki zelo polepšajo podobo 

mesta, zlasti z novimi 3D tehnikami. Predlagamo, da Občina 

Jesenice prek Zavoda za šport in Mladinskega sveta zažene 

podoben projekt tudi pri nas, saj imamo na žalost premnogo 

dolgočasnih in zanemarjenih površin. Verjamemo, da bi tematski 

prikazi umetnikov znatno polepšali okolico in naše življenjsko 

okolje.

Pobuda je bila posredovana 

Zavodu za šport Jesenice. 

Odgovora do oddaje gradiva še 

nismo prejeli.
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Ime in priimek pobudnika Štev. vprašanja in pobude Kratka vsebina vprašanja in pobude Datum posredovanega 

odgovora

Neodvisna lista Za boljše 

Jesenice

22. pobuda 3. seje z dne

9.3.2023

Krajani na naslovu Tomšičeva 60 – 75 (»dvojčki«) se pritožujejo, 

da je na zelenicah njihove ulice veliko pasjih iztrebkov, ki jih 

malomarni lastniki ne pobirajo za svojimi ljubljenčki. Menijo, da bi 

težavo rešila postavitev dveh košev za pasje iztrebke, enega na 

začetek in drugega na konec ulice.

odgovor na 4. seji OS - 13. 4. 

2023

Neodvisna lista Za boljše 

Jesenice

23. vprašanje 3. seje z dne

9.3.2023

Za Srednjo šolo Jesenice se nahaja klop, kjer se v času odmora ali 

po pouku zadržujejo dijaki in dijakinje omenjene šole. Ker koša, ki 

ga je nekdo samoiniciativno postavil, ni več, se sedaj smeti bolj ali 

manj valjajo po tleh, dokler jih sosed iz bližnje stavbe ne pospravi. 

Ali obstaja kakršna koli možnost, da se na tej lokaciji postavi en 

koš za smeti? Majhna investicija bi polepšala okolico.

odgovor na 4. seji OS - 13. 4. 

2023

Neodvisna lista Za boljše 

Jesenice

24. vprašanje 3. seje z dne

9.3.2023

Kaj se dogaja s hišo v kateri se nahaja razstavni salon Dolik? 

Lastnik je preminil in sodišče je iskalo morebitne dediče. Pojavljajo 

se informacije, da se je le ta našel. Ker vemo, da je že nekaj časa 

zakonsko prepovedano sofinancirati najem zasebnih prostorov, 

nas zanima kaj to pomeni za razstavni prostor?

odgovor na 4. seji OS - 13. 4. 

2023

Neodvisna lista Za boljše 

Jesenice

25. vprašanje 3. seje z dne

9.3.2023

Kaj se dogaja s hotelom Pošta? Morebiten odkup je bil zaradi 

nerešenih zapuščinskih postopkov ustavljen. Zanima nas, ali je 

občina ob ponovni prodaji še pripravljena uveljavljati predkupno 

pravico?

odgovor na 4. seji OS - 13. 4. 

2023

Neodvisna lista Za boljše 

Jesenice

26. pobuda 3. seje z dne

9.3.2023

Dajemo pobudo, da se v predlog graditve in vzdrževanja občinskih 

cest, za obdobje 2023-2026 uvrsti izgradnja pločnika, od odcepa 

za cesto Toneta Tomšiča št.98/d-98/h, do avtobusnega 

obračališča pod Stražo.

odgovor na 4. seji OS - 13. 4. 

2023

Neodvisna lista Za boljše 

Jesenice

27. pobuda 3. seje z dne

9.3.2023

Problematika parkiranja je večna in vedno bolj pereča težava, 

predvsem na Plavžu. Občanka nas je opozorila na neurejeno 

parkirane avtomobile v Centru 2. To se dogaja tudi zaradi zbledelih 

označb parkirnih mest in tudi na ta način izgubljamo dragocena 

parkirna mesta. Dajemo pobudo, da se talne označbe postopoma 

obnovijo.

odgovor na 4. seji OS - 13. 4. 

2023
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Neodvisna lista Za boljše 

Jesenice

28. vprašanje 3. seje z dne

9.3.2023

V strnjenih naseljih, kot sta Center 2 in na Plavžu, se opaža 

povečano število parkiranih lahkih tovornih vozil, kot so kombiji in 

poltovornjaki. Dnevno parkiranje ni sporno, težava je ponoči. Se 

pravi, ne gre za mojstre, ki opravljajo obrtna dela pri strankah. 

Parkirajo samostojni podjetniki, ki tu živijo. Razumemo, da ljudje 

morajo delati, a posledično lahko ena družina zaseda večje število 

parkirnih mest, ki jih že tako primanjkuje. Ali imamo opredeljeno, 

katera vozila se lahko parkirajo na občinskih parkiriščih?

odgovor na 4. seji OS - 13. 4. 

2023

Neodvisna lista Za boljše 

Jesenice

29. pobuda 3. seje z dne

9.3.2023

Glede na to, da so v rebalansu zagotovljena sredstva za čez-cestni 

transparent (oglaševanje v mestu), predlagamo, da se poleg že 

nekoč obstoječe lokacije na Cesti Železarjev preučijo tudi možnosti 

namestitve transparentov na drogove javne razsvetljave v ravni 

liniji in sicer na območju Koroške Bele in Plavža.

odgovor na 4. seji OS - 13. 4. 

2023

Neodvisna lista Za boljše 

Jesenice

30. vprašanje 3. seje z dne

9.3.2023

Nam lahko ponudite informacijo občinskih parcel ob reki Savi, kjer 

bi se po vaši oceni najlažje in najhitreje dobilo vsa dovoljenja za 

ureditev varnega dostopa do Save (ploščad ipd).?

odgovor na 4. seji OS - 13. 4. 

2023

Neodvisna lista Za boljše 

Jesenice

31. vprašanje 3. seje z dne

9.3.2023

Glede na odgovor Policije glede lokacije glavne in pomožne 

policijske postaje, vas sprašujemo, katere objekte bi lahko v mestu 

ponudili policiji za selitev, saj menimo, da bi policisti že s samo 

fizično prisotnostjo preprečili marsikateri vandalizem.

odgovor na 4. seji OS - 13. 4. 

2023

Neodvisna lista Za boljše 

Jesenice

32. pobuda 3. seje z dne

9.3.2023

Dajemo pobudo za zagotovitev lokacije (stene) za legalno 

grafitiranje po zgledu drugih občin, kot jih imajo npr. v Ljubljani. 

Mogoče bi se lahko kakšna stena zgradila tudi v sklopu obeh 

pump-trackov, ki se bosta izgradila v bližnji prihodnosti?

odgovor na 4. seji OS - 13. 4. 

2023

Neodvisna lista Za boljše 

Jesenice

33. vprašanje 3. seje z dne

9.3.2023

Kaj je potrebno storiti, da se pomožno nogometno igrišče 

Podmežaklo preuredi v nogometno igrišče pravih dimenzij? Ker v 

sedanji obliki ne ustreza za tekme na uradnih tekmovanjih.

Pobuda je bila posredovana 

Zavodu za šport Jesenice. 

Odgovora do oddaje gradiva še 

nismo prejeli.
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